
 

 
 

SNATRA SPORTSTUGEFÖRENING  
Styrelsemöte                                                    
 
Plats: Klubbstugan 
Datum: 2015-09-05 
Deltagare: Jesper Hedrén, Patrik Zander, Tord Hellström,  
Förhindrade: Monika Brink, Michael Ekeroth, Ulf Wallin, Leif 
Larsson, Gunilla Englund 
 

  
§ 1 Mötets öppnande 
 Jesper hälsade välkommen och öppnade mötet. 
  
§ 2  Föregående protokoll 

Föregående protokoll är från 2015-08-01. 
 

§ 3 Rapport från kassören 
 Vägförening ca: 55 622:- 

Stugförening ca: 61 189:- 
Muddringskonto ca: 182 043:- 
 

§ 4 Rensning av rännan och badet 
Kvarstår. Föreningen har idag ett tillstånd utfärdat av Tierps kommun för 
muddring som avser uppläggningsplats för schaktmassor vid badet. 
Detta tillstånd går ut under hösten 2015. Av ekonomiska och praktiska 
skäl är föreningens önskemål att schaktmassorna placeras vid 
båtplatsen, vilket gjorts tidigare. Fredrik Berg har nu åt föreningen skickat 
in handlingar för att få tillstånd att ha uppläggningsplats för muddringens 
schaktmassor vid båtplatsen. 
Ulf Wallin har kontakt med de berörda och ska begära skriftligt tillstånd 
från byalaget om att lägga upp massor. Tillstånd från kommunen är klart 
för att lägga upp massor. Analys av sedimentprov krävs innan arbete får 
påbörjas och det beställs av Ulf Wallin som också håller kontakt med 
Tierps kommun. 
Beroende på kostnad så diskuterades eventuellt att extradebitera 
medlemmar om våra sparade medel inte räcker.  
 

§ 5  Arbetsdag lördag 5 september 
 
Grusning väger 
Klippa hamnpiren och kanalen vid bron 
Klippa diken 
Klippa efter infartsvägen 
Rensa vid båtplatserna 
Klippa runt kasen 
Beskära sly 
 
För dom som sköter föreningens allmänna gräsytor beslutades att de inte 
behöver delta på arbetsdagarna. 



 
§ 6  Övrigt  
  

Gräva upp i hamnen vid ”Ladan” då dessa båtplater har väldigt dålig  
med vatten, konstaterades att även detta behövs tillstånd till lika rensning 
ränna. 
Ny ”festkommite” för sommar fest efterlyses - Patrik lägger ut detta på 
hemsidan. 
Vår ”Kase är äntligen flisad, det diskuterades att stänga denna då det är 
ett återkommande problem för vår förening. 
Förslag framkom om att lägga i en brygga vid hamninloppet där man kan 
lägga till eller fiska. 
Förslag finns på att till nästa sommarsäsong köpa in en vägskrapa för att 
förbättra vägarna och slippa grusningarna. 
Våra nya vägskyltar i området skapade lite ”irritation” hos medlemmarna, 
speciellt den som sattes vid 76án. 
Denna skylt är nedmonterad och kommer ej att monteras igen. 
Våra trädgårds maskiner (klipparen samt trimrar ) kommer att lämnas in 
för översyn/ genomgång under vintern, Tord ombesörjer detta 
 
 
Datum 2015 
Styrelsemöten lördagar kl 08:30 och arbetsdagar kl 10:00 
3 oktober 
 
 

§ 7  Nästa möte 
 Nästa styrelsemöte äger rum lördagen den 3 Oktober 2015 kl 08:30.  
 
 

 Jesper Hedrén 


